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J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült Erdőtarcsa Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2013. április 23-án 17,30 
órai kezdettel Erdőtarcsa községben a polgármesteri hivatalban  megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak: Nagy Attiláné polgármester, Markó Róbertné alpolgármester, Kapuszta 
Lászlóné, Szalatnainé Podonyi Mária – szám szerint az 5 tagú képviselő-testület 4 tagja 
Koncz Anita jegyző - meghívott 
 
A polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja az 
ülést. Kijelöli Markó Róbertné és  Szalatnainé Podonyi Mária képviselőket a jegyzőkönyv 
hitelesítésére. 
 
A polgármester a meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 14/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. április 23-i testületi 
ülése napirendjét az alábbiak szerint javasolja elfogadni: 
1./ Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítására 

   Előterjesztő: polgármester 
2./ Javaslat az Önkormányzat 2012. évi zárszámadásának az elfogadására  

   Előterjesztő: polgármester                      
 3./ Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének a módosítására 
   Előterjesztő: polgármester 

4./ Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójára 
   Előterjesztő: polgármester 
   5./ Javaslat a belső ellenőrzési jelentés elfogadására 
   Előterjesztő: polgármester 

6./ Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról 
   Előterjesztő: polgármester 

7./ Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás  
                  pályázatával kapcsolatos 
   Előterjesztő: polgármester 

8./ Javaslat a Napraforgó Óvoda Kálló alapító okiratának a módosítására 
   Előterjesztő: polgármester 
            9./ Javaslat a Napraforgó Óvoda Kálló Erdőtarcsai Tagóvodájának nyári szünet  
                 időpontjának a meghatározására 
   Előterjesztő: polgármester 
          10./ Óvodai társulással kapcsolatos 
   Előterjesztő: polgármester 
          11./ Társulásokkal kapcsolatos 
              Előterjesztő: polgármester 
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosítására  
(Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Minden képviselő megkapta az írásos anyagot és a hozzá 
kapcsolódó tájékoztatót. 
 
Amennyiben kérdés, hozzászólás nincs, kéri a képviselőket, hogy fogadják el az 
önkormányzat 2012. évi költségvetésének módosítását. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 6/2013. (IV.24.) önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének a módosításáról. 
 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2012. évi zárszámadásának az elfogadására  
(Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Minden képviselő megkapta a részletes írásos anyagot.  
A közfoglalkoztatottaknál jóval kevesebb lett a teljesítés, mint a tervezett, mert egész évben 
csak 10 fő lett foglalkoztatva. 
Köztemetés kettő volt az év folyamán, amely sok kiadást jelentett az önkormányzatnak, az 
egyik köztemetési költség  valószínűleg vissza fog térülni. 
Javasolja, hogy vizsgálják felül, hogy minden közkútra szükség van-e, mert az 
önkormányzatnak a hiányos állami finanszírozás miatt minden felesleges kiadást meg kell 
szüntetni. Igaz a kiadásokból már mindent leépítettek amit lehetett, mégsem lehet kijönni a 
költségvetésből. 
 
Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy fogadják el a költségvetés 2012. évi beszámolóját. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 7/2013. (IV.24.) önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2012. évi zárszámadásáról. 
 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének a módosítására 
(Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: A pénzmaradvány felosztását tartalmazza a 2013. évi 
költségvetés-módosítást, melyet kér, hogy fogadjanak el a képviselők. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 8/2013. (IV.24.) önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2013. év költségvetésének a módosításáról. 
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4./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciójára 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Jogszabály írja elő, hogy az önkormányzatnak április 30-ig kell a 
költségvetési koncepciót beterjeszteni a képviselő-testület elé. Nagyon nehéz egy negyedév 
eltelte után, a jövő évre költségvetési koncepciót készíteni, hiszen az új, erősen lecsökkentett 
állami finanszírozás  szerint még nem vittek végig egy teljes költségvetési évet, de az már 
most látszik, hogy jövő évben is működési hiányuk lesz. Ha az állam nem fog valamilyen 
jogcímen pénzt utalni a kis önkormányzatoknak, akkor működni is képtelenek lesznek. 
Javasolja elfogadni az Önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepcióját. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 15/2012. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2014. 
évi költségvetési koncepcióját az előterjesztés szerint elfogadja. 

 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat a belső ellenőrzési jelentés elfogadására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Minden évben sor kerül a belső ellenőrzési jelentés elfogadására, 
javasolja a képviselőknek, hogy ebben az évben is fogadják el. 
Június 30-ával megszűnik a Pásztói Többcélú Kistérségi Társulás, amely ezt a feladatot eddig 
ellátta, ezért az önkormányzatoknak keresni kell valakit, aki elvégzi ezt a munkát. 
Azt még nem tudják az önkormányzatok, hogy ez milyen összegbe fog kerülni az 
önkormányzatoknak, a dél-nógrádi települések együtt fognak árajánlatot kérni ennek a 
feladatnak az ellátására, hátha együttesen kevesebbe fog kerülni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 16/2013.(IV.23.) számú képviselő-testületi határoza 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, Erdőtarcsa község 2012. 
évről készült belső ellenőrzési jelentést megtárgyalta és azt elfogadja. 
 
 

6./ napirendi pont 
Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Minden képviselő megkapta az írásos anyagot, nem kíván 
egyebet ezzel kapcsolatban elmondani, javasolja a képviselőknek, hogy az előterjesztés 
szerint fogadják el a beszámolót. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 17/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

 Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester 
tájékoztatóját az átruházott hatáskörök gyakorlásáról megtárgyalta és azt elfogadja. 

 
 
7./ napirendi pont  
Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás  pályázatával kapcsolatos 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Ez ügyben beszélt néhány polgármesterrel, sok önkormányzatnál 
napirendre sem tűzték a témát. Húsz évre lett az önkormányzat elkötelezve a társulásnak, 
ezért az összegyűjtött szemetet nem vihetik máshová a közszolgáltatók, a lerakási díj viszont 
az országos átlaghoz képest nagyon magas, mely jelentősen megemeli a lakosok számára a 
szemétszállítási díjat, mert a lerakási díj is beépítésre kerül. Nem javasolja elfogadni a 
határozat-tervezetet. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 18/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Heves Megyei Regionális 
Hulladékgazdálkodási Társulás által megküldött határozatot-tervezetet nem fogadja el. 

 
 
8./ napirendi pont 
Javaslat a Napraforgó Óvoda Kálló alapító okiratának a módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Jogszabályi előírások miatt módosítani szükséges az óvoda 
alapító okiratát. Legfontosabb módosítás, hogy az óvoda neve: Kállói Napraforgó Óvoda lesz, 
mert a régi név az előírásoknak már nem felel meg. Erdőtarcsa Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete az alapító okirattal kapcsolatban véleményeztetési joggal rendelkezik. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 19/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napraforgó Óvoda Kálló 
Alapító Okiratának módosításával egyetért. 
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9./ napirendi pont  
Javaslat a Napraforgó Óvoda Kálló Erdőtarcsai Tagóvodájának nyári szünet 
időpontjának a meghatározására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Az erdőtarcsai tagóvodában az óvodai szünetet 2013. július 15-
től, augusztus 20-ig, a konyha működtetésének szünetelését 2013. augusztus 01-től, augusztus 
20-ig javasolja megállapítani. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Javasolja, hogy kérjék meg az óvodavezetőt, hogy az 
erdőtarcsai szülők véleményét szerezzék be ezzel kapcsolatban. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 20/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napraforgó Óvoda 
Erdőtarcsa Tagóvodájában a nyári szünet időpontját az alábbiak szerint határozza 
meg: 

 
 - óvodai nevelés: 2013. július 15-tól 2013. augusztus 20-ig, 
 - étkeztetés: 2013. augusztus 01-től 2013. augusztus 20-ig szünetel. 
 
       A képviselő-testület utasítja az óvodavezetőt, hogy az óvodai munkát fenti nyári 

szüneti időpontok figyelembe vételével szervezze meg és irányítsa. 
 
  Felelős. óvodavezető 
  Határidő: fentiek szerint 
 
 
10./ napirendi pont 
Óvodai társulással kapcsolatos 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
A képviselő-testület tagjain kívül jelen vannak: Magyarné Rédei Mária óvodavezető-
helyettes, Számporné Kiss Viola óvónő, Szomszéd Béláné dajka, Szabóné Papp Tünde 
szakácsnő, Molnár Istvánné élelmezésvezető. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Az idei évben már többször felmerült annak kérdése, hogy 
maradjon a kállói és az erdőtarcsai óvoda társulásban, vagy szüntessék meg.Véleménye 
szerint a jelenlegi információk ismeretében nehéz eldönteni, hogy hosszú távon melyik a jó 
döntés. 
Két lehetőség van: maradnak társulásban és akkor jogi személyiségűvé kell alakítani, vagy 
megszűnik a társulás. 
Várja az óvodai dolgozók véleményét a társulás megszüntetésével kapcsolatosan. 
 
Magyarné Rédei Mária óvodavezető-helyettes:  
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- Úgy gondolja, hogy okafogyottá vált, amiért a társulás létrehozására sor került, 
megszüntették a társulási normatívát. 
- A társulás megszüntetése mellett szól, hogy ha együtt maradna a társulás, akkor 
összességében szeptember 1-től eggyel kevesebb óvónőt finanszíroz az állam. Ez az óvónői 
létszám mindenképpen hiányozna. 
- Pályázatot lehet benyújtani óvodai infrastrukturális fejlesztésre, amennyiben társulásban 
maradna a  két település nem tud mind a két önkormányzat pályázni. 
- Szerinte a társulás megszüntetése, vagy fenntartása nem befolyásolja az óvoda és a konyha 
további működtetését. 
- Az új társulási formának szerinte elég komoly előírásai vannak. 
 
Szomszéd Béláné dajka: Nem tudja mi lenne az igazi jó megoldás az óvodának. 
 
Nagy Attiláné polgármester:  

- Kevés az információjuk az új típusú társulásokkal kapcsolatban. 
- Szeptember 01-től új nevelési év kezdődik. 
- Gondolkodik rajta, hogy a Belügyminisztertől kér időpontot, és segítséget kér tőle az 

önkormányzat számára, mert ez finanszírozási-rendszer nem képes működtetni egy kis 
önkormányzatot, ahol semmilyen helyi bevételre sem lehet számítani. Magasabb 
szinteken nem is tudják, hogy az ilyen kis önkormányzatoknak milyen problémákkal 
kell megküzdeniük. 

- Jó lenne, ha írnának ki pályázatot új óvoda építésére, vagy legalábbis bővítésére. De 
jelenleg úgy tűnik, hogy új óvoda építésére nem lesz lehetőség. Ami nagyon 
sajnálatos, hiszen a hosszú távú, fenntartható működés a szakértő véleménye szerint is 
egy új, kis korszerű óvoda építése lenne, ami nagyságrendben nem kerülne sokkal 
többe, mint egy eredetileg nem arra funkcióra készült épület átalakítása, felújítás és 
bővítése. Amennyiben más lehetőség nem lesz, úgy gondolja, hogy mindenképp 
pályázatot kellene benyújtani a jelenleg önkormányzati tulajdonban lévő faluház 
bővítésére, átalakítására, hogy ott óvodát tudjanak kialakítani, mivel a pályázat az 
önkormányzat tulajdonában lévő ingatlanra nyújtható be, eredetileg a  jelenlegi helyén 
történő korszerűsítésre. A pályázati kapcsolattartóval történt többszöri 
telefonbeszélgetés alapján alapos indokolással talán figyelembe veszik, hogy az egy 
csoportos óvoda működtetése sokkal gazdaságosabb volna jóval kisebb alapterületen, 
mint a jelenlegi közel 400 négyzetméteren. 

- A pályázatot a jelenlegi óvoda épületére is lehetne kérni, de a  szakértő építész 
véleménye szerint a rezsi megtakarítása nem lenne olyan jelentős, mint a faluház 
épületénél. Ráadásul bonyolítja a helyzetet, hogy az épületben nemcsak óvoda 
működik, és a kastély műemlék, az engedélyeket biztos, hogy nem kapnák meg egy fél 
épületre. 

- Jelenleg úgy tűnik, hogy az iskola még egy évet biztos, hogy marad az épületben, 
utána nem tudja senki, hogy alakul a helyzet.  

- A legjobb megoldás az lenne, ha az óvodát és az iskolát is tudnák máshol működtetni, 
és a kastélyt bérbeadással tudnák hasznosítani, így lenne egy kis plusz bevétele az 
önkormányzatnak. 

- Becsó Zsolt és Balla Mihály képviselő Urak tudomására hozta az önkormányzat 
kardinális problémáját és kérte a segítségüket. A Megyei Közgyűlés Alelnökének, 
Barna Jánosnak szintén elmondta, milyen nehéz helyzetbe van Erdőtarcsa község. 
Valamint azt is, bár erről nyilván tudomásuk van, hogy soha nem volt hitele az 
önkormányzatnak és nem lett konszolidálva sem ezáltal, most várnának hatékony 
segítséget, tiszteletteljesen kérve. 
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- Kis településen is, mint Erdőtarcsa, emberek élnek és nagyon szeretnének emberhez 
méltó életet élni továbbra is, szeretnék, ha nem elsorvadna, hanem fejlődne a 
települése. 

 
Számporné Kiss Viola óvónő: Elég furcsa helyzet lenne, ha az óvodásokat átköltöztetnék 
máshová az épületből, az iskola pedig továbbra is ott működne. 
 
Nagy Attiláné polgármester: 

- Ha szükséges lesz, akkor az ott tanuló nyolc gyermek taníttatását biztosítani fogják 
valahogyan, ez nem lehet az akadálya. 

- Volt egy próbálkozása az önkormányzatnak, hogy kiadják a kastély öregotthonnak, de 
sajnos nem sikerült. Viszont erről az esélyről nem mondtak le, máshol is próbálkozni 
fognak a bérbeadással. Jelenleg is folyamatban van a katolikus egyházzal történő 
tárgyalás kezdeményezés, a püspökségen múlik, hogy szeretnének-e ott öregotthont 
működtetni. 

- A főzőkonyha fenntartását, a kastély bérbeadása után, amennyiben sikerülne idősek 
otthona céljára kiadni, optimális volna, ha átvenné az intézmény és biztosítaná, mind a 
dolgozók továbbfoglalkoztatását , mind pedig a település részére, az óvoda, iskola és 
szociális étkeztetés is. Amennyiben a finanszírozás nem változik, pozitívan 
semmiképpen nem tudják hosszú távon saját erőből biztosítani, mert nagy a 
ráfizetésük, egy ebéd megfőzése majdnem 1000 Ft--ba kerül. A befizetés jóval 
kevesebb, a különbséget az önkormányzat sehonnan nem tudja előteremteni. Az 
érintett körtől nem elvárható az önköltségi ár megfizetése, mivel az irreálisan magas 
lenne. A környéken sok önkormányzati konyha került bezárásra, jóval nagyobbak is 
mint Erdőtarcsáé, sajnos ilyen finanszírozás mellett egyáltalán nem gazdaságos 
helyben főzni. Ami az ismeretlennel szemben jelenleg úgy gondolom, hogy a helyben 
főzésnél nincs kényelmesebb és optimálisabb a minőség és ugyanazon időben történő 
kiszolgálás állandóságát tekintve. Figyelembe véve a település földrajzi helyzetét, 
hogy télen néhány centiméter hó is megközelíthetetlenné tudja tenni a települést. A 
mások általi tapasztalatok azt  mutatják, hogy amit máshonnan rendelnek meg, az nem 
lesz ilyen minőségű, de az önkormányzatnak nem lesz más lehetősége. 

- Már februárban megkezdték a képviselő-testület tagjaival a párbeszédet ebben a 
témában, de még mindig nem hoztak döntést. Gyors döntéseket kell már hozni, nem 
lehet tovább halogatni, hiszen szeptember 01-től új óvoda nevelési év kezdődik. 

 
Koncz Anita jegyző: Senki nem tudja pontosan megmondani, hogy hosszú távon melyik 
döntés előnyösebb a két társult önkormányzat számára. Jelenleg az szól a társulás 
megszüntetése mellett, hogy amennyiben társulásban maradnak, az állam egy fővel kevesebb 
óvónő bérét fogja finanszírozni, valamint pályázatot sem tud minkét önkormányzat 
benyújtani, mert  egy intézménynek minősülnek és egy intézmény csak egy pályázatot 
nyújthat be. 
A konyha működtetése az óvoda működésétől független, hiszen a társulás az óvodai nevelési 
feladatok ellátására szól. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Véleménye szerint is a társulás megszüntetése mellett szól, 
hogy az állam által finanszírozott óvónői létszám kevesebb lenne, ha fennmarad a társulás, 
illetve az óvodákra nagyobb eséllyel tudnak pályázni, ha megszűnik a társulás. 
 
Nagy Attiláné polgármester az óvoda dolgozóitól kérdezi, hogy a társulás megszüntetése, 
vagy fenntartása mellett vannak-e. 
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Magyarné Rédei Mária óvodavezető-helyettes és Számporné Kiss Viola egyértelműen a 
társulás megszüntetését javasolják. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Ha most szét is megy a társulás, az nem azt jelenti, hogy ha a 
helyzet úgy indokolja, ne kerülhetne sor a társulás újbóli létrehozására. 
 
Az óvoda dolgozói ezt követően távoznak a helyszínről. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Változatlanul az a véleménye, hogy nem meggyőződése a 
társulás megszüntetése, de kényszerhelyzet előtt áll az önkormányzat azáltal, hogy az óvoda 
áthelyezését saját erő nélkül, pályázati forrás nélkül nem tudják megoldani, viszont a pályázat 
benyújtási lehetőségének feltétele a testület határozat, hogy önálló intézményként üzemelteti 
továbbra a település óvodáját. Azért, mivel Kálló község is pályázni akar, és ha egy 
intézmény maradunk, akkor ugyan megosztható az esetlegesen nyert pályázati összeg, de 
mivel az maximálisan 30 millió forint lehet, ez egyik településen sem biztosítaná a megoldás 
lehetőségét. Az pedig nem elvárható Kállótól, hogy Erdőtarcsa javára mondjon le a 
lehetőségéről. 
Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy tegye fel az a kezét, aki egyetért a társulás június 30. 
napjával történő megszüntetésével 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 21/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

1./ Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kálló és 
Erdőtarcsa Községek Önkormányzatainak Óvodai Intézményfenntartó Társulása 
jogutóddal történő megszüntetését határozza el 2013. június 30-i időponttal. közös 
megegyezéssel, amennyiben azt Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete minősített többséggel elfogadja. 
 
2./ Felek a társulás megszűnésével kapcsolatban egymással 2013. június 30-i 
hatállyal elszámolnak. 
Az elszámolás lezárása a társult önkormányzatok között a keletkezett átutalási 
többlet vagy hiány tényleges átutalásával történik meg a kedvezményezett 
önkormányzat számlájára. 
 
3./ Erdőtarcsa Község Önkormányzata kinyilvánítja, hogy a Kálló és Erdőtarcsa 
Községek Önkormányzatainak Óvodai Intézményfenntartó Társulásának társulási 
megállapodásában vállalt feladatait, a társulás megszűnését követően, önálló 
óvoda működtetésével biztosítja. 
 
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a megszüntető okiratot, valamint a 
kállói és erdőtarcsai óvoda alapító okiratát készítse el, és azt terjessze a képviselő-
testületek elé. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 
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11./ napirendi pont 
Pásztói Kistérség Többcélú Társulás megszűnésével kapcsolatos 
 
Nagy Attiláné polgármester: Már született egy előzetes döntés a társulás megszűnésével 
kapcsolatban, de most a Társulás kérelmének megfelelően ismételten napirendre kell tűzni a 
témát. 
Javasolja a többcélú társulás és polgári védelmi társulás megszüntetését is. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 22/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 

  
Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pásztó Kistérség 
Többcélú Társulása tagönkormányzatai közös szándékának ismeretében a Pásztó 
Kistérség Többcélú Társulásának 2013. június 30-ával történő, jogutód nélküli 
megszűnéséről dönt. 
 
Határidő: szöveg szerint 
Felelős: polgármester 
 

Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
23/2013. (IV.23.) számú képviselő-testületi határozat 

  
Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Polgárvédelmi Hatósági 
Igazgatási Társulásban a tagságát 2013. január 1-jei hatállyal megszünteti. 

  
 Határidő: szöveg szerint 
 Felelős: polgármester 
 
 
Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
                                                                  Kmf. 
 
 
 
                    Nagy Attiláné                                                           Koncz Anita 
                      polgármester                                                               jegyző 
 
 
 
 
 
                             Markó Róbertné                  Szalatnainé Podonyi Mária 
                                               jegyzőkönyv-hitelesítők 
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